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0 Inleiding 
 
Voor je ligt het jaarverslag van basketbalvereniging Venlo Sport Crusaders van 2014-2015. 
Hierin lees je de belangrijkste gebeurtenissen en punten van aandacht tijdens het afgelopen 
seizoen. Ook vind je hierin een toelichting op de financiële situatie van de vereniging.  
 
We maken hier ook graag van de gelegenheid gebruik iedereen te bedanken die zich het 
afgelopen seizoen heeft ingezet voor de vereniging. 
 
Wil je reageren op dit jaarverslag? Stuur je reactie dan naar het secretariaat via 
info@venlosportcrusaders.nl. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Het bestuur: 
Mathias Raap (penningmeester) 
Petra Valkenberg (secretariaat) 
 
 
Commissies: 
Miranda van Leysen (wedstrijdcommissie) 
Eef Schoon (scheidsrechterzaken) 
Randolph Keyner (technische commissie) 
Anneke de Wit (evenementencommissie) 
Esther Blom (publiciteitscommissie) 
 
 
Venlo, oktober 2015
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1 Algemene zaken  
 
Het afgelopen seizoen heeft een aantal wijzigingen in het bestuur plaatsgevonden. Daniel 
Dzaleski heeft, na een interim-periode van een jaar, het voorzitterschap na de ALV van 2014 
opgezegd. Dat betekent dat de functie van voorzitter nu al een jaar vacant is. Herhaaldelijke 
oproepen binnen de vereniging en plaatsing van de vacature bij de Vrijwilligersbank hebben 
helaas nog niet tot resultaat geleid. Petra Valkenberg is tijdens de ALV van 2014 gekozen 
als nieuwe secretaris.  
 
Commissies 
Miranda van Leysen heeft aan het eind van het seizoen aangegeven het stokje van 
wedstrijdsecretaris graag aan iemand anders over te dragen. Daar zoeken we dus nog een 
opvolger voor. Randolph Keyner heeft ondanks zijn opzegging van de rol van technisch 
contactpersoon, toch nog een heel aantal taken op zich genomen afgelopen jaar. Na de ALV 
van 2015 zal hij dat echter niet meer doen. Gerard Dirven heeft halverwege het seizoen 
aangegeven met de sponsoring aan de slag te willen gaan. Helaas heeft hij dat aanbod een 
aantal maanden later ook weer moeten intrekken wegens andere verplichtingen.  
 
Technisch kader 
We zijn heel blij met het feit dat we voor alle teams ook dit jaar weer een of meerdere 
trainers hebben.  
 
Vacatures 
Bovenstaande betekent concreet dat onze vereniging in ieder geval op zoek is naar een: 

- Voorzitter 
- Wedstrijdsecretaris 
- Technisch Contactpersoon 
- Sponsorcommissie 

 
Bovengenoemde vacatures zijn cruciale functies binnen een basketbalvereniging. Iedereen 
zal begrijpen dat het bestaansrecht van de vereniging hiermee in gevaar komt. Het bestuur 
roept de ALV hierbij daarom nogmaals op om mee te denken, kandidaat bestuursleden voor 
te dragen of suggesties aan te dragen.  
 
NBB 
In 2014 zijn de vijf rayons en de landelijke NBB geïntegreerd tot 1 NBB.  
 
De volgende zaken zijn verwezenlijkt: 

� We hebben het boekjaar weer kunnen afsluiten met een positief resultaat. Mede 
dankzij een leuk sponsorbedrag. In het hoofdstuk financiële zaken vind je hierover 
meer uitleg.  

� We hadden weer twee kampioenen: de jongens U16 en Dames 1. 
� We hebben drie geslaagde verenigingsactiviteiten gehouden: de Nieuwjaarsborrel, de 

(her) opening van de Egerbos en het mixtoernooi. 
� We hebben een nieuwe website gemaakt. 
� We hebben maar liefst € 339,- aan zegels bij elkaar gespaard. 
� We hebben de STAR-workshop in huis gehaald voor trainers, bestuurs- en 

commissieleden en andere geïnteresseerden. Samen naar een veilig sportklimaat. 
 
De volgende zaken zijn niet verwezenlijkt: 
 

� We hebben niet alle openstaande vacatures kunnen vervullen. 
� We hebben geen F-cursus georganiseerd,   
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2 Financiële zaken 
 
Stand 01-10-2015 ten behoeve van de jaarvergadering  van 2015 
 
Voor het verenigingsjaar 2014-2015 is een begroting opgesteld die gepresenteerd en 
goedgekeurd is op de jaarvergadering van oktober 2014. In de bijlagen vind je de financiële 
verantwoording 2014-2015 en de begroting voor 2015-2016. 
 
Positief resultaat 
Het verenigingsjaar 2014-2015 is met een positief resultaat van € 2.590,16 afgesloten. Dit is 
vooral te danken aan onze sponsoren, onze deelname aan de spaarzegelactie van Benders 
en het project van Fontys. Dit laatste leverde maar liefst ruim 800 euro op voor de clubkas. 
 
Deze extra inkomsten bleken ook hard nodig. We zagen namelijk een terugloop in het aantal 
leden. Dit heeft een grote impact gehad op de inkomsten van het afgelopen seizoen. De 
begrote inkomsten zijn hierdoor niet gerealiseerd.  
 
Via deze weg danken we daarom nogmaals alle sponsoren, alle leden die hebben 
meegewerkt aan de sponsoractie, alle leden die onder andere de kosten van nieuwe ballen 
op zich hebben genomen en de vrijwilligers die trainingen hebben verzorgd aan Fontys. 
Zonder hen was dit resultaat dit jaar niet behaald. 
 
De verdere ingrepen in de begroting hebben tevens een positief effect gehad. Het blijft 
belangrijk hier in de toekomst oog voor te houden, dit vanwege de stijgende kosten voor 
bijvoorbeeld zaalhuur en contributies aan de NBB. Maar ook het teruglopende aantal leden is 
iets om rekening mee te houden. 
 
Gevolgen besluitvorming gemeente onzeker 
Net als afgelopen jaar is het onzeker welke besluiten de gemeenteraad van Venlo bij de 
begrotingsbehandeling gaat nemen en wat het effect op de tarieven voor zaalhuur en de 
subsidie die wij van de gemeente ontvangen zal zijn. 
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3 Wedstrijdcommissie  

 
De wedstrijdcommissie wordt gevormd door Miranda van Leysen. Zij is voor de NBB en 
Afdeling Zuid contactpersoon voor wat betreft de wedstrijden. Zo regelt zij bijvoorbeeld dat 
alle wedstrijden worden ingepland en wedstrijdwijzigingen worden doorgevoerd. Dat alle 
wedstrijdsheets beschikbaar zijn en na de wedstrijd naar de Afdeling gaan. Dat voor 
iedereen waarvoor dat nodig is dispensatie wordt aangevraagd en dat iedereen die 
wedstrijden wil spelen beschikt over een geldige spelerspas. 
 
Twee kampioenen  
We mochten het seizoen weer mooi afsluiten met twee kampioenschappen. Zowel de JU14 
onder leiding van John van der Sluis als dames 1 onder leiding van Jan Billekens mochten 
de medailles in ontvangst nemen. De dames hebben besloten nog een jaartje in de 2e klasse 
te blijven spelen en dus niet te promoveren naar de 1e klasse. Dit vanwege het (nog) niet 
kunnen voldoen aan de eisen die de bond stelt aan trainers- en scheidsrechterlicenties. 

Regels, regels, regels  
We merken dat de Nederlandse Basketball Bond het voor de kleine verenigingen steeds 
moeilijker maakt het hoofd boven water te houden. Ze wil de kwaliteit van het basketballen 
verhogen en dat is een mooi streven. Maar helaas leidt dat tot allerlei regels die meer druk 
leggen op de vrijwilligers binnen de vereniging en tot meer boetes als niet aan die regels 
voldaan wordt. Zo moet een aantal coaches over een licentie beschikken die te behalen is 
door het volgen van een opleiding. Dat is een behoorlijke tijdsinvestering (naast het 2x per 
week trainen en coachen) en kost het de club ook nog eens zo’n €900,- per persoon. Ook 
iedereen die fluit binnen de vereniging moet in het bezit zijn van een F-licentie. Ook dit kost 
geld en vooral tijd. Terwijl we wel iedereen van 16 jaar en ouder nodig hebben om alle 
wedstrijden binnen de club te kunnen begeleiden. 
 
Het bestuur van Venlo Sport laat wel van zich horen omtrent dit soort zaken. We weten dat 
ook andere verenigingen hier hinder van ondervinden. We hopen dat dit de Bond beweegt 
soepeler met bepaalde regels om te gaan. Sinds kort merken we dat de Bond hier wat meer 
open voor staat; we zijn blij met deze voorzichtige ontwikkeling. 
 
Wie wil?  
In ieder geval is onze wedstrijdsecretaris Miranda van Leysen alle regels, procedures en 
boetes een beetje beu. “Ik heb de functie altijd met veel plezier vervuld. Ja, het is best een 
hoop werk, maar we zorgen er zo wel voor dat iedereen die dat wil wedstrijden kan spelen. 
Met de steeds strakkere regels en de boetes die daaraan gekoppeld zijn, is de fun er voor 
mij inmiddels een beetje af. Ik zou het stokje daarom graag aan iemand anders overdragen 
die er graag zijn tanden in zet”, aldus Miranda. 
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4 Technische commissie  

De functie van technische commissie is in seizoen 2014-2015 formeel niet ingevuld. Zoals 
reeds aangegeven in het jaarverslag van vorig jaar heeft het bestuur al diverse pogingen 
ondernomen om de functie, die tot de ALV van 2014 door Randolph Keyner werd vervuld, in 
te vullen. Helaas is dat niet gelukt, maar heeft het bestuur in onderlinge gezamenlijkheid ook 
op technisch gebied het seizoen 2014-2015 kunnen afronden.   
 
Teams en kader  
Het seizoen startte met een kaderbezetting, zoals hieronder weergegeven.   
o HS: trainer/coach: Randolph Keyner                
o DS1: trainer/coach: Jan Billekens 
o DS2: trainer/coach: Nelson Panneflek 
o JU18: trainer/coach: John van der Sluis  
o JU16: trainer/coach: Chantal Willemsen, Jacquelien Kaandorp 
o GM14: trainer/coach:, Daniël Dzaleski, Maarten de Lange  
o GM10/12: trainer: Randolph Keyner, Gerda Cremers 
 
Gaandeweg het seizoen waren er de nodige ontwikkelingen binnen diverse teams. 
 
JU18: Vanwege arbeidsverplichtingen moest John van der Sluis al aan het begin van het 
seizoen zijn taak als trainer opgeven. Andrew Tandra (HS) nam zijn taak over. Echter ook hij 
moest vanwege studieverplichtingen begin 2015 hiermee stoppen. Rik Lemmen (HS) nam de 
rest van het seizoen de rol van trainer/coach waar.  
                   
GM14: Daniël Dzaleski stopte al vroeg in het seizoen als actief lid. Maarten de Lange werd 
eerste en enige verantwoordelijk trainer/coach voor dit team. Het lidmaatschap van Maarten 
werd in maart 2015 echter door het bestuur opgezegd. (Meer hierover verder in dit verslag.) 
Zo laat in het seizoen bleek John van der Sluis gelukkig weer in de gelegenheid de taak van 
trainer/coach waar te nemen. Overigens heeft John gedurende het gehele seizoen links en 
rechts als ‘vliegende keep’ opgetreden wanneer er incidenteel gaten dreigden te ontstaan. 
 
GM10/12: Randolph Keyner stopte in het seizoen als vaste begeleider van dit team. Gerda 
werd inmiddels bijgestaan door Anneke de Wit (DS) en Jack Meelkop (vader van een GM12 
lid). Aan het einde van het seizoen sluit Tom Dings (JU16) aan om eens te snuffelen aan de 
rol van teambegeleider.  
Jack maakte in voorbereiding naar het nieuwe seizoen, samen met zijn zoon, de overstap 
naar GM14. Gerda gaf aan na dit seizoen te stoppen als lid/begeleider.  
 
Als dank voor bewezen diensten ontvingen alle teamtrainers tijdens het jaarlijkse 
mixtoernooi een kleine gratificatie. 
 
Sportiviteit, respect en gedrag  
Seizoen 2014-2015 is helaas een seizoen gebleken waarin de waarden sportiviteit en 
respect meermaals in het gedrang bleken. Zo heeft het bestuur in twee niet-gerelateerde 
gevallen twee U16 spelers kortstondig geschorst vanwege ontoelaatbaar gedrag. In beide 
gevallen zijn oorzaak, gevolg en voorkoming besproken met alle betrokken partijen 
(betrokken spelers, ouders, trainers, team). Beide gevallen tonen dat het bestuur ongewenst 
gedrag niet tolereert en waar nodig ook optreedt. 
 
Ook heeft het bestuur het lidmaatschap van Maarten de Lange, op dat moment trainer 
GM14, opgezegd. Dit naar aanleiding van een voorval van ontoelaatbaar gedrag. Ook hier 
heeft het bestuur de kwestie uitvoerig besproken met alle betrokkenen (trainer, 
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ouders/verzorgers en bond). Het bestuur is van mening in deze ernstige en hopelijk 
éénmalige kwestie juist en in het belang van het team en de club te hebben gehandeld. 
 
Los van bovengenoemde incidenten is voor alle bestuurlijke en technische kaderleden de 
STAR workshop in huis gehaald. Deze workshop, aangeboden door de Nederlandse 
Basketbal Bond (NBB) leert een vereniging binnen alle geledingen om te gaan met 
schijnbaar voor de hand liggende zaken op het gebied van Sportiviteit, Teamwork, 
Acceptatie & Respect (STAR). Een leerzame en leuke workshop die ook het komend 
seizoen een vervolg krijgt en hopelijk ook zijn vruchten afwerpt binnen de vereniging.    
 
Materialen en trainingsaccommodaties  
Sporthal Egerbos is na een ruime afwezigheid van een seizoen weer onze vertrouwde 
thuishal.  
 
Er werden zes nieuwe DS ballen aangeschaft. Twee daarvan werden gesponsord door een 
van de DS speelsters. Ook werden twee ontbrekende tenues vervangen. 
 
Vooruitblik  
Zoals ieder jaar start de voorbereiding van een nieuw seizoen zodra de competitie is 
afgelopen. Ook dit jaar heeft het bestuur daartoe stappen ondernomen. Het bestuur hoopt 
dat de technische commissie in seizoen 2015-2016, na het definitief wegvallen van Randolph 
Keyner als commissielid, weer als vanouds kan worden ingevuld. Het belang van een juiste 
invulling acht het bestuur evident voor het constructief voortzetten van de relatie bestuur, 
trainers, teams.     
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5 Scheidsrechterscommissie 
 
 
De scheidsrechterscommissie, bestaande uit Eef Titulaer-Schoon, zorgt voor het inplannen 
van scheidsrechters en jurytafel bij thuiswedstrijden. Zij werd hierbij geholpen door Kim van 
de Kamp. Ook is de scheidsrechterscommissie contactpersoon voor scheidsrechterszaken 
die vanuit de bond worden gecommuniceerd.  
 
Uit en thuis  
In het seizoen 2014/2015 zijn er geen afdelingsscheidsrechters meer ingezet aangezien de 
dames een stap terug hebben gedaan in hun competitie. De thuiswedstrijden werden, met 
uitzondering van de heren, door eigen leden gefloten. De heren floten ook dit seizoen weer 
uitwedstrijden in hun eigen klasse. Zoals zij ook aangewezen scheidsrechters hebben bij hun 
eigen thuiswedstrijden. 
 
Ouders aan zet  
Dit seizoen is de ouder/verzorger regel ingegaan. Dit wil zeggen dat de ouders/verzorgers 
van de kinderen uit de jeugdteams (U14/U16/U18) als timer worden ingezet aan de jurytafel 
bij een wedstrijd van hun eigen zoon/dochter. Dit is goed bevallen. Het mes snijdt hier aan 
twee kanten. Ouders kunnen zo én naar de wedstrijd kijken én de hoognodige handjes 
leveren.  
 
Cursus 
Dit seizoen zijn er geen cursussen geweest met betrekking tot de F-licentie wegens te weinig 
medewerking vanuit de NBB. Wel hebben 3 leden van het damesteam de E-cursus in 
Nederweert gevolgd. Voor twee van hen betrof het een opfriscursus. De derde heeft helaas 
het examen niet gehaald. Komend seizoen wordt het wel mogelijk een F-cursus binnen de 
vereniging te organiseren. Iedereen die wedstrijd speelt en 16 jaar of ouder is, moet in het 
bezit zijn/komen van een F-licentie. En indien de dames komend jaar promoveren, moeten er 
voldoende scheidsrechters met een E-licentie zijn.  
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6 Evenementencommissie  

 
De evenementencommissie bestaat uit Anneke de Wit. Zij organiseert voor de hele 
vereniging activiteiten. 
 
Heropening Egerbos  
Het afgelopen seizoen mag de heropening van de 
nieuwe Egerbos met recht het hoogtepunt genoemd 
worden. Samen met de gemeente Venlo, de 
badmintonvereniging en handbalvereniging maakten we 
er een mooi feest vanop vrijdag 21 november 2014. 
Galdino Haimé en Vincent Krieger verzorgden op 
uitnodiging een showcase en een clinic voor al onze 
leden. De jeugdteams van de drie sportverenigingen 
proefden aan elkaars sport en de JU18 en senioren 
trainden die avond een keer gemixt. 
 
Proost op het nieuwe jaar!  
Op 18 januari 2015 hielden we de jaarlijkse Nieuwjaarsborrel in de nieuwe kantine van 
Egerbos. Altijd weer een mooi moment om even met de diverse teams infomeel bij elkaar te 
zijn, maar de opkomst mag best ietsje hoger…  
 

In the mix  
Het mixtoernooi op 7 juni 2015 was weer een 
succes. Veel leden deden mee en ook had een 
flink aantal leden één of meer gezinsleden weten 
te strikken om deel te nemen. Dat maakte het 
extra leuk. Na een middag intensief ballen, was er 
weer een prima verzorgde bbq waar nog even 
nagepraat kon worden. 
 
 
 

 
Zegels plakken 
Van 2 november 2014 tot 2 mei 2015 deden onze leden mee aan de Clubactie van Plus 
Benders in Venlo en Blerick. Voor iedere 5 euro aan boodschappen ontving je een zegeltje. 
De zegels konden worden ingeleverd bij Anneke. Er is flink gespaard en geplakt, wat de club 
maar liefst €339,- euro opleverde! Een deel ervan is al goed besteed aan voor ieder team 
gekleurde hesjes. Zo ontstaat er tijdens een training nooit meer verwarring over wie bij wie in 
het team zit. 
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7 Publiciteitscommissie  

 
De publiciteitscommissie wordt gevormd door Esther Blom. Zij houdt zich onder andere bezig 
met de nieuwsbrief, de website, correspondentie naar de leden, het versturen van 
persberichten en het jaarverslag. 
 
Crusaders’ Flits 
De Flits is afgelopen seizoen 4 keer verschenen en wordt door het secretariaat via e-mail 
onder de leden verspreid. Ook hangt de meest recente versie altijd op ons eigen 
informatiebord. De redactie krijgt veel informatie aangeleverd van de commissies en het 
bestuur. Uiteraard vinden we het ook erg leuk als we verhalen, nieuwtjes, verslagen, foto’s, 
etc. krijgen van onze leden.   
 
(Nieuwe) website  
Ook het beheer van de website hoort bij de publiciteitscommissie. Hier vind je onder andere 
het wedstrijdschema, de uitslagen en standen, het jury- en scheidsrechterschema en 
natuurlijk het laatste nieuws. Afgelopen seizoen is er hard gewerkt aan het bouwen van een 
nieuwe website. Deze wordt rond de ALV van 2015 live gezet. We zijn er heel trots op dat we 
dit volledig hebben kunnen doen met behulp van onze eigen leden. Ivo de Wit, echtgenoot 
van damesspeler Anneke de Wit, stak heel wat uurtjes in de vormgeving van de nieuwe site. 
Ramon Litjens, speler van het herenteam, heeft de nieuwe website helemaal gebouwd. En 
Esther Blom heeft het proces gecoördineerd en de nieuwe website geheel van alle teksten 
en foto’s voorzien. Het mooie van de nieuwe site is dat je nu ook heel gemakkelijk via 
telefoon of tablet de standen kan bekijken en de routebeschrijving naar je uitwedstrijd kunt 
raadplegen. Zo kom je altijd goed voorbereid bij je wedstrijd aan. 
 
Overige publicaties  
Verder hebben we de plaatselijke publiciteit gezocht (en gekregen) rondom het 
kampioenschap van de dames en jongens U16.  
 

Trompetter 20/05/2015  
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 Bijlage I Financiële verantwoording  2014-2015 en begroting 2 015-2016 
 
 
Debet  Jaar 2014 - 2015 Begroting  Realisatie  Verschillen  Begroting  
Rek.nrs   2014 - 2015 2014 - 2015  2015 - 2016 

4000 Zaalhuur trainingen € 9.800,00  € 10.157,63  € 357,63  € 9.500,00  
4100 Zaalhuur wedstrijden € 3.750,00  € 2.514,45  -€ 1.235,55  € 3.250,00  
4200 NBB Afdelingscontributie € 1.300,00  € 652,22  -€ 647,78  € 0,00  
4210 NBB Bond contributie € 4.000,00  € 3.911,18  -€ 88,82  € 4.500,00  
4220 NBB Scheidsrechterkosten € 250,00  € 164,88  -€ 85,12  € 200,00  
4230 NBB teaminschr./competitie € 0,00  € 0,00  € 0,00  € 0,00  
4240 NBB boetes en overig € 100,00  € 0,00  -€ 100,00  € 50,00  
4300 Trainersvergoedingen € 450,00  € 500,00  € 50,00  € 450,00  
4400 Reiskosten € 0,00  € 0,00  € 0,00  € 0,00  
4500 Toernooikosten € 50,00  € 0,00  -€ 50,00  € 50,00  
4510 Evenementen € 1.000,00  € 1.212,06  € 212,06  € 1.000,00  
4600 Clubblad € 0,00  € 0,00  € 0,00  € 0,00  
4700 Vergaderkosten € 100,00  € 0,00  -€ 100,00  € 50,00  
4710 Secretariaatskosten € 250,00  € 98,93  -€ 151,07  € 150,00  
4720 Penningmeesterkosten € 500,00  € 493,17  -€ 6,83  € 500,00  
4740 Wedstrijdcommissiekosten € 150,00  € 0,00  -€ 150,00  € 50,00  
4750 Technischecommissiekosten € 100,00  € 328,55  € 228,55  € 100,00  
4960 Bankkosten € 225,00  € 261,05  € 36,05  € 270,00  
4990 Diversen/onvoorzien € 0,00  € 835,00  € 835,00  € 50,00  
Totaal  € 22.025,00  € 21.129,12  -€ 895,88  € 20.170,00  
  Jaarresultaat € 1.500,00  € 2.590,16  € 1.090,16  € 450,00  
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Credit   Begroting  Realisatie  Verschillen   Begroting  
Rek.nrs.   2014 - 2015 2014 - 2015   2015 - 2016 
8000 Contributies € 21.000,00  € 18.594,50  -€ 2.405,50   € 18.000,00  
8050 NBB/Afdelingsbijdr. 

leden 
€ 0,00  € 0,00  € 0,00   € 0,00  

8100 Inschrijfgelden € 500,00  € 345,00  -€ 155,00   € 300,00  
8200 Reiskosten € 0,00  € 0,00  € 0,00   € 0,00  
8300 Boetes leden € 150,00  € 50,00  -€ 100,00   € 50,00  
8400 Trainingspakken € 0,00  € 0,00  € 0,00   € 0,00  
8500 Subsidies € 1.250,00  € 1.402,00  € 152,00   € 1.100,00  
8530 Sponsoring algemeen € 500,00  € 1.625,35  € 1.125,35   € 1.000,00  
8550 Clubblad advertenties € 0,00  € 0,00  € 0,00   € 0,00  
8600 Evenementen € 100,00  € 0,00  -€ 100,00   € 100,00  
8650 Toernooien € 0,00  € 0,00  € 0,00   € 0,00  
8700 Diversen/onvoorzien € 0,00  € 1.650,00  € 1.650,00   € 0,00  
9000 Bankrente € 25,00  € 52,43  € 27,43   € 70,00  
9900 Diverse verschillen € 0,00  € 0,00  € 0,00   € 0,00  
Totaal   € 23.525,00  € 23.719,28  € 194,28   € 20.620,00  
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Verenigingsadressen 
 
 
Algemeen 
Basketballvereniging Venlo Sport Crusaders 
Baarloseweg 45A  
5988 NP Helden 
K.v.K. Venlo: 40164708 
Bankrekening: 57.95.34.642 
Info@venlosportcrusaders.nl 
 
 
Penningmeester: Mathias Raap 
077-3875026 
Penningmeester@venlosportcrusaders.nl 
 
Secretaris: Petra Valkenberg 
(077) 3524443 
info@venlosportcrusaders.nl 
 
Wedstrijdzaken: Miranda van Leysen 
077-3870171 
wedstrijdsecretaris@venlosportcrusaders.nl 
 
Scheidsrechterszaken: Eef Titulaer-Schoon 
06-28109446 
skp@venlosportcrusaders.nl 
 
Evenementencommissie: Anneke de Wit 
06-42554379 
Evenementencommissie@venlosportcrusaders.nl 
 
Publiciteitscommissie: Esther Blom 
06-15460544 
publiciteit@venlosportcrusaders.nl 


